



Dagsorden OSK møde 08/08 2010 - kl. 13.00

- 1) Sindsrobøn og oplæsning af NA's koncepter.**
 - 2) Præsentationsrunde og afbud.**
 - 3) Godkendelse af referat.**
 - 4) Godkendelse af dagsorden.**
 - 5) Post til komiteen.**
 - 6) G.S.R. rapporter.**
 - 7) Tilbagemeldinger fra grupperne.**
 - 8) Kassererens rapport.**
 - 9) Næstformand orienterer.**
 - a) Offentligt Information.**
 - b) Litteratur.**
 - c) Konvent.**
 - d) Underudvalg aflægger Årsrapport.**
 - e) Valg af merchandise formand.**
 - 10) O.S.R. orienterer.**
 - 11) Hvad skal med til R.S.K.**
 - 12) EVT.**
 - 13) Hvad skal G.S.R'erne have med ud i grupperne ?.**
-



Referat OSK møde 13/06 2010

1) Sindsrøbøn og NA's koncepter oplæst.

2) Præsentationsrunde og afbud:

Torben : Formand, - Søren : Kaffemand og GSS Håbet, - Emil : GSR Jens Langkniv, - Karsten : webmaster, - David : Sekretær, - Sebastian : GSR Håbet, - Kim : GSR Vi kom til at tro, - Carsten : Midlertidig GSR Blinkende lygter, - Vannesa : GSR Never Alone, - Birgitte : GSS Soulmate, - Helle GSR : Soulmate, - Michael : Litteratur Formand, - Peter : Service konference og GSR Basic Blues, - Andy : OSR, - Stephanie : GSR Serenity, - Frank : GSR Løsningen, - Klaus : GSS Løsningen.

Afbud: Johnny : næstformand.

3) Godkendelse af referat. - Referat Godkendt.

Sekretæren (undertegnede) beklager at det blev sendt for sent ud.

4) Godkendelse af dagsorden. - Dagsorden godkendt.

Tilføjelser under "Evt."

Helle: Evt. flytning af næste møde.

Michael: Opfordrer til at der vælges en formand for merchandise.

Torben: Opfordrer til at tage godt imod dem der er aktive.

5) Post til komiteen.

Modtaget post gennemgået.

6) G.S.R. rapporter.

Basic Blues.

Gruppen holder møde tirsdag kl. 18.30 – 19.45, Kayerødsgade 46, 9000 Aalborg

Kontaktperson er Peter S.

Der har været en del støj på møderne, mødelederen er blevet bedt om at være mere skrap overfor dem der larmer. Den afholdte hyttetur var en succes.

Bidrag 0 kr.

Soul Mate.

Gruppen holder møde tirsdag kl. 17.00 – 18.00, Poul Paghs Gade 6, 9000 Aalborg

Kontaktperson er Helle

Møderne kører godt. Godt fremmøde.

Bidrag 0 kr.

Vi kom til at tro.

Gruppen holder møde mandag kl. 18.00 - 19.00 Kirkecentret Strubjerg Nørresundby.

Kontaktperson er Kim

Møderne kører godt.

Bidrag 300 kr.

Never Alone.

Gruppen holder møde fredag kl. 13.00 – 14.00, Poul Paghs Gade 6, 9000 Aalborg.

Kontaktperson er Vanessa

Mødet kører godt. Og har en god ånd.

Bidrag 0 kr.

Håbet.

Gruppen holder møde onsdag kl. 19.00 - 20.00. Skellagergården 136, 9000 Aalborg.

Kontaktperson er Sebastian.

Møderne kører med en dejlig afslappet stemning. Nykommerne er glade for den gode velkomst.

Bidrag 0 kr.

Jens Langkniv.

Gruppen holder møde søndag kl. 19.00-20.15. Søndergade 62 9000 Aalborg.

Kontaktperson er Emil

Mødet kommer til at mangle mødeleder og kasserer. Møderne kører godt.

Bidrag 0 kr.

Håbet.

Gruppen holder møde onsdag kl. 19.00 - 20.00. Skellagergården 136, 9000 Aalborg.

Møderne kører godt, stabilt fremmøde hos de betroede tjenere. Masser af nykommer.

Bidrag 0 kr

Serenity.

Gruppen holder møde torsdag kl. 16.30 – 17.30, Poul Paghs Gade 6, 9000 Aalborg.

Kontaktperson er Stephanie

Der er godt fremmøde til mødet, men pga mangel på betroede tjenere, har mødet været lukket 1 gang. Men er nu startet op igen.

Bidrag 0 kr.

Løsningen.

Gruppen holder møde Onsdag kl. 19.00 - 20.00. Tinpottegyde 3, 9800 Hjørring.

Kontaktperson Claus Jacobsen.

Mødet har haft lidt problemer med tilgang, men prøver at gøre lidt for at køre tingene lidt mere korrekt. For så at se om de kan få folk til at komme til møder i Hjørring.

Bidrag 0 kr.

Blinkende Lygter er midlertidigt lukket frem til 1 september. Resterende beløb fra gruppen overføres til OSK.

Bidrag ca 200 kr.

7) Tilbagemeldinger fra grupperne.

Intet punkt !

8) Kassererens rapport + budget.

Kassereren gennemgår regnskabet og svarer på spørgsmål fra OSK udvalget.

Kassereren får stor ros for sit arbejde.

Kassereren fremviser budget oplæg OSK Nordjylland.

9) Næstformand orienterer. -

Intet punkt.

a) Offentligt Information.

Peter informerer om status i OI.

Der mangler folk til service, og til formands poster.

Webmasteren informerer.

David fremlægger et forslag som Karsten bakker op.

At der kunne laves et punkt på NA Nordjyllands side med ”ledige service Poster”

Forslaget går til afstemning.

6 for - 2 imod - 0 blank.

Der vedtages at der oprettes en "Ledige service poster" på hjemmesiden.

b) Litteratur.

Formanden informerer.

Når der bestilles litteratur, skal der sendes en sms til Michael. Og han vil så svare tilbage at ordren er modtaget.

Litteratur søger om 2000 kr. til at holde det kørende til diverse udgifter.

Der er kommet en ny folder "Selvbesættelsens trekant"

Karsten bakker op om at der bliver overført 2000 kr til litteratur.

Forslaget bliver enstemmigt **valgt**. - 8 for.

c) Konvent.

Det går godt med konventet.

Der mangler formænd til div. Udvalg.

Næste møde vil være på Væxt torsdag 17/6 kl 18.30-

Det er besluttet at det bliver holdt på University College (pædagog seminariet), altså samme sted som sidste år.

Da Filstedvejens skole er blevet aflyst.

Bannere og udsmykning er under udvikling og skulle blive bedre og billigere.

Nu skal tændstikken bare sættes til så det hele eksploderer ! ;o)

d) Underudvalg aflægger Årsrapport.

Års rapport fra OI kommer til næste møde.

10) Service konference.

Formanden informerer.

Der var et minus på 833 kr. på konferencen, hvilket er det laveste underskud nogensinde i Danmark. Så det må bestemt betegnes som en Succes, og en vellykket service konference.

Erfaringer mangler at blive samlet og sendt til Midtjylland, som holder det i

2011

11) **O.S.R. orienterer.**

Intet at rapportere.

12) **Hvad skal med til R.S.K.**

Intet i denne omgang.

13) **EVT.**

Der mangler en formand til merchandise, der bliver foreslået at der bliver lavet retningslinjer for hvad posten indebærer.

Der er en større diskussion omkring dette, og i relation til hvad rollen som formand måtte indebære.!

Der fremlægges følgende 6 forslag.

- 1) *Formanden har ansvaret for at der er nogen til at passe boderne i NA Nordjylland.*

7 for - 1 blank - 0 imod. Forslag vedtaget.

- 2) *Formanden har pligt til at undersøge om potentielle NA arrangementer i Nordjylland, vil ha udvalget ud med en bod.*

6 for - 1 imod - 1 blank. Forslag vedtaget.

- 3) *Der skal være et udførligt regnskab.*

7 for - 0 imod - 0 blank. Forslag vedtaget.

- 4) *Hvad clean time skal der være på posten.*

1 år - **4 for.**

1½ år - **2 for.**

2 år - **2 for.**

Clean time vedtages til at være 1 år.

- 5) *Formanden står for indkøb.*

8 for - 0 imod - 0 blank. Forslag vedtaget.

6) *Der skal kunne købes merchandise hele året for alle medlemmer.*

8 for - 1 imod - 0 blank. Forslag vedtaget.

Der blev også stemt om en evt. flytning af OSK møde frem til kl. 11 i stedet for kl. 13.

3 for - 4 imod - 1 blank. Forslaget ikke vedtaget.

Der opfordres til at tage godt imod nykommere og aktive, der mindes på at huske 3 tradition.

OSK udvalget savner Thisted.

14) Hvad skal G.S.R'erne have med ud i grupperne ?.

Vi kom til at tro opfordrer til at vi holder omkring hinanden ved sindsro bønner.

GSR'erne skal melde ud i grupperne at der mangler en OSS.
Samt at der mangler Formand, næstformand og kasserer i OI.

Og at der stadig mangler formænd til underudvalgene til konventet.

At der mangler en formand til merchandise.

Der opfordres til at tage godt imod aktive såvel som nykommere.

Grupperne opfordres til at tage en diskussion omkring deres holdning til, om merchandise skal kunne købes *også* fra nettet ?

Referat skrevet i kærlig ånd og service.
David H. - Sekretær OSK